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CARRAQUES MUNICIPALS 
 

El mes de maig ja vam denunciar la situació dels vehicles (carraques) 

municipals a la gerència municipal.  Aprofitant que tenim nou gerent i que el 
temps s’esgota hem demanat reunió urgent per clarificar la situació. 

 
 L’antiguitat dels vehicles és molt alta, i com a conseqüència cal garantir el seu 

bon funcionament amb més freqüència del que s’està realitzant. 

 Tot i que, es realitza l’obligatòria Inspecció Tècnica 

del Vehicle (ITV) on es revisen els elements de 
seguretat del vehicle, no es realitza cap 

manteniment d’aquests.  Tot i tractar-se d’eines de 
treball diari, no es contempla perllongar el seu bon 

funcionament amb un pla de manteniment.  A tall 
d’exemple, en alguns casos el canvi de rodes no es 

realitza des de fa més de 15 anys. Com a resultat 

els treballadors es troben amb situacions a la 
carretera com la que descriu la següent fotografia.  

 A partir de l’1 de gener de 2020 s’inicia el control 
ambiental dels vehicles dins de la Zona de Baixes 

Emissions de Barcelona (ZBE), zona que inclòs el 
nostre municipi.  Segons aquest pla, a partir de l’1 

de gener molts dels vehicles que utilitzem 
diàriament no podran sortir al carrer durant l’horari 

de 7 a 20 h.  

 Les exempcions permanents 

d’aquesta zona sols recullen 
Serveis d’emergències (policia, 

bombers, ambulàncies) i Serveis 
essencials (mèdic, funerari).   

Per tant no donen cobertura a 

alguns dels vehicles municipals. 

Per tot això i la seva afectació a la 

plantilla que fa ús d’aquests 
vehicles considerem urgent la 

necessitat de la reunió. 


